
                    Skolebestyrelsesmøde 

                          
                                     Dato:  d. 17/9–2020, kl. 19.00 i sfo 
 
Mødeleder:  Flemming 
Referat: Anne                     
Afbud:  Morten      

Pkt. 93: Orientering fra:                           

1.Skoleleder 
 

2.Skolebestyrelsesformand: 

 

3.Andre: 

 

 

Ad.93 

1: 

Lærer Mary Vestergaard går på pension pr. d. 1/10 2020. AH har 

ansat:– Heidi Høgh Lambæk. 

 

2: 

Intet 

 

3: 

CS: Vi har haft en fantastisk projektuge om vikinger – næsten fri for 

skærme. 

Vi har emneuge i uge 41 – uge sex. 

 

(Man kan søge i en pulje fra skolemælk) 

 

Flemming: Vi har haft møde med Midttrafik og kommunen. De er 

kommet med en ny pris – nu er den nede på 28.000 kr. 

 

LD: Pædagoger og medhjælperne i det forpligtende samarbejde har 

været sammen til en pæd.dag vedr. leg og læring. Den god dag- 

 

Pkt. 94 Princip for klub og sfo  

– her er lidt ændringer. 

LD sender et bilag. 

Drøftelse: 

Beslutning: 

 

Ad. 94 

Lonni har indført beskrivelse af forskellen mellem sfo og klub. 

Vedr. opsætning: princippet først og love og politikker til sidst. 

 

Der skal stå noget om brug af computere og spil – bedre at spille 

sammen i klub, end at sidde alene hjemme og gøre det. Og brug af e-

sport. 

Bestyrelsen ønsker, at der står at der laves en aktivitetsplan hver uge. 

Når du er lille 0.-2.kl. er du i dette trygge på skolen, i 3.klasse er det 

stadig sfo, men de holder til i den gamle børnehave. 

Hvad er forskellen for børn i 3.klasse og 4.klasse i forhold til 

aktiviteter? – 3.klasse går i sfo og 4.klasse går i klub.  

3.klasse er stadig velkommen til at gå over i sfoen. 

Alt kommunikation vedr. barnet forgår 0.-3.kl. mellem forældre og 

pædagoger. I 4.-6.kl. foregår kommunikationen mellem barnet og 

pædagogen. 

I sfo er det pasning og udvikling. I 4.-6.kl er det det sociale. 

Beskrive den gode dag i sfo – og i klub. 

Kan vi få forældreråd lidt mere med – f.eks et forældreråd. 
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Sfo og klub personalet deltager i klassernes forældremøder og til 

skole-hjem samtaler. 

Aktiviteter: At børn kan/skal forpligte sig til nogle aktiviteter. Så der 

er lidt større aktiviteter, som man melder ind til.  

Vi forventer at forældrene bakker op om de aktiviteter barnet har 

meldt sig til. (=Man henter ikke sit barn når aktiviteten foregår) 

At bruge forældrene som en ressource. Hjælpe med bålmad – bage 

kage med børnene. E-sport til opstart. 

Sammenhængen med STIF – hvordan kan vi koordinere det? 

Traditioner i sfo og klub. 

Fællesskabsdannende aktiviteter. 

 

LD og AH prøver at skrive det ind i vores faste skabelon. Skal være 

færdigt til næst kommende møde. 

 

Pkt. 95: Overbygningsskole 

Drøftelse: 

Beslutning: 

 

Ad.95 

Der er ikke noget nyt. 

 

Pkt. 96: Busplan og 

bemærkninger.  

Se tidligere mail 

Drøftelse: 

Beslutning: 

 

 

 

Ad. 96: 

Kan vi tage nogle steder hen med eleverne med de bustider, som der 

er der? 

Der skal være bustider i skoletiden: 

Bus fra Sorring mellem kl. 8-9 til Silkeborg og tilbage mellem kl. 13-

14 

Og det samme i sfo-tiden: Og sfo fra kl. 13-14 mod Silkeborg og 

tilbage mellem kl.16-17. 

Vi kan ikke drage fordele af de tilbud der er til elever og sfo børn i 

Silkeborg. 

 

Søren skriver et høringssvar. 

 

Pkt.97: Dagsordner til 

forældremøder. 

Lave en løs drejebog – hvad er det 

forældrene gerne vil have med på 

møderne. Hvad skal ind på de 

forskellige årgange? 

Drøftelse: 

Beslutning: 

 

Ad.97 

CS: Det har været på et lærermøde. Svært for dem at få et overblik 

over, hvad der skal på.  

 

Dejligt for forældrene, at der bliver sendt en dagsorden ud inden 

mødet. 

 

Hvad er balancen mellem trivsel og læring. 

 

Forslag: Tage forældrerådene ind, så de kommer med forslag. Hvad 

er et godt forældremøde? 

 

Vi planlægger det på næste møde.  
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Beslutning. Vi inviterer forældrerådene. Overskrift: Det gode 

forældremøde. Dato: 12/11 – 2020 kl. 19-21 

 

Søren lægger det på Facebook. 

 

Pkt. 98: Åbent punkt og 

eventuelt 

-ting du undrer dig over 

-punkter, som du ønsker taget op 

på et senere møde. 

 

Ad.98: 

 

Søren: Skal man pga. corona have alle bøger med hjem? 

AH: Vores princip siger: De skal have engangsbogen i dansk og 

matematik i tasken. 4.-6.kl. også engelsk og tysk, hvis de har en 

engangsbog. 

Rita: Lukker spejderhytten ned til efterårsferien og op igen til foråret? 

LD: Ja. 

 

 

 

Næste møde er: 8 okt. 2020.        

 

 


